
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 28. juli 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 795
Kan ministeren garantere, at data fra nummerpladescannere, som er blevet
opbevaret mere end 24 timer, ikke er blevet anvendt af politiet?
Hvis data efter 24 timer er blevet anvendt, i hvilke målrettede indsatser er da-
ta da blevet anvendt, og har det været på en måde, hvor hele Danmark be-
tragtes som en afgrænset geografisk område?
Har kritikken fra Datatilsynet i 2015 medført ændringer i politiets praksis med
lagring af data fra nummerpladescannere?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Søren Egge Rasmussen (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på soren.egge.rasmussen@ft.dk
og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Peter Skaarup
formand
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